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             16.04.2024 

 
Referat af generalforsamlingen i Hirtshals Bridgeklub 

15. april 2024. 

 
Formand Svend Haugaard Andersen bød velkommen til mere end 30 veloplagte deltagere i 
den ordinære generalforsamling. Formanden gik derefter umiddelbart over til den fremlagte 
dagsorden. 

 
1.  Valg af dirigent.  
Kjeld Ørum Jensen blev valgt uden modkandidater. 
Dirigenten kunne konstatere, at generalforsamlingen var varslet iht. vedtægterne. 
Generalforsamlingen blev derefter erklæret beslutningsdygtig. 
 
2. Bestyrelsens beretning. 
Formanden fremlagde bestyrelsens beretning. Beretningen blev taget til efterretning. 
Klik her for at læse beretningen. 
 
3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab for sæsonen 2023-24. 
Klubbens kasserer præsenterede det reviderede regnskab for generalforsamlingen. 
Regnskabet viste et underskud på kr. 9.206,01.  
Flere faktorer medvirker til årets underskud: 

• Dalende medlemstal. 

• Årets Sølvpointturnering gav grundet ringe tilslutning et underskud på kr. 1.246, -. 

• Fald i sponsorindtægter. 

• Ændring fra obligatorisk kaffe/brød ordning til valgfri ordning medførte et efterslæb fra 
sidste del af sæsonen 2023-24. (Regnskabsåret slutter ved udgangen af februar.)  

Ud fra bemærkningerne fra generalforsamlingen kunne man konkludere følgende: 
Det dalende medlemstal og de dalende sponsorindtægter vil kun kunne løses gennem en 
fælles indsats fra alle medlemmer. 
Det reviderede regnskab blev godkendt yderligere bemærkninger. 
 

4. Fastsættelse af kontingent for 2024-25.            

Bestyrelsen fremlagde forslag om kontingentstigning på kr.100,00 pr. spilledag for den 
kommende sæson.  

• Mandagsklubben. 
Kr. 600,00 excl. kontingent DBf. 

• Kaffe pr. gang kr. 10,00 eller kr. 200,00 for sæsonen. 

• Brød pr. gang kr. 10,00 eller kr. 200,00 for sæsonen. 

• Spar Dame (Onsdag). 
Kr. 600,00 excl. kontingent DBf.  

• Kaffe og brød, som tilberedes af Nordsøen-Fri fagskole. Tilvalg. 
Kr. 30,00 pr. spilledag. 
 

Forslaget blev godkendt. 
I tillæg til ovennævnte satser kommer naturligvis kontingent til Danmarks Bridgeforbund og 
Distrikt Nordjylland. Satserne var for 2023-24 følgende: 

https://www.bridge.dk/4138/pdf/Beretning%202024.pdf
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(Pr. 15. april var satserne for 2024-25 ikke offentliggjort, men der er forlydender om 
uændret kontingent for 2024-25.) 

• Primær medlem:  Kr. 330,00  

• Klubmedlem:        Kr. 70,00 
 
5. Indkomne forslag. 

5.1. Forslag til ændring af betingelserne for deltagelse i Top 16. 
I efterhånden en del sæsoner har den sidste ordinære klubdag været afviklet med Top 16 
(Enkeltmandsturnering) for de 16 bedst placerede på listen over indtjente Bronzepoint i 
indeværende sæson. Øvrige spillere deltager i en parturnering. 
  
5.1.1.  Ændringsforslag fra Birthe Jespersgaard. 
Der foreslås, at man vender tilbage til frivillig deltagelse i Top 16. Forslaget blev motiveret 
med, at en del spillere helst ville være fri for at deltage i denne turneringsform. 

5.1.2.  Forslag fra bestyrelsen. 
Bestyrelsen foreslog, at alle spiller enkeltmandsturnering den sidste spilledag i sæsonen. 

Bestyrelsen motiverede sit forslag således: 

• Man bevarer en mulighed for at indtjene Mesterpoint i sølv. 

• Nye spillere får kendskab til enkeltmandsturneringer og bliver dermed fortrolige med 
denne turneringsform. Hvilket vil kunne afmystificere begrebet Top 16. 

Bestyrelsens forslag blev vedtaget. 

5.2. Fremtiden for sommerbridge i Hirtshals. 

Bestyrelsen ønskede, at generalforsamlingen klart melder ud, at man vil bakke op om 

sommerbridge. Sommerbridge giver et overskud til klubkassen, men er gennemført ved hjælp 

af stor tilslutning fra bestyrelsen. 

Konklusion. Ud fra debatten kan følgende konkluderes: 

• I 2023 blev 50% af planlagte turneringer aflyst grundet manglende tilslutning. 

• Mindst 20 af generalforsamlingens deltagere tilkendegav, at de vil spille Sommerbridge 

to eller flere gange i den førstkommende sommer. 

• Opfordring fra generalforsamlingen til at afprøve interessen i maj måned. Derefter 

evaluerer bestyrelsen interessen og fremtiden for Sommerbridge. 

5.3. Fremtiden for den traditionsrige Sølvpointturnering i Hirtshals. 

Tilslutningen fra medlemmer til denne turnering er meget ringe. Tillige gav denne sæsons 

turnering et underskud på kr. 1.246, -. 

Der deltog 12 par i 2023. I 2022 deltog 22 par. Tidligere har vi haft 36 par. Dermed en klar 

dalende tilslutning.  

Også her ønsker bestyrelsen en klar udmelding fra medlemmerne om en større tilslutning. 

Konklusion. Der blev ikke udtrykt ønske om at aflyse Sølvpointturneringen. Fra 

generalforsamlingen blev der blev heller ikke udtrykt tilsagn om større tilslutning i fremtiden. 
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6. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 
Ole Mørk Valsson, Svend Haugaard Andersen og Arne Østergaard Therkelsen afgik efter tur.  
Her valgte Ole Valsson at genopstille. Han blev genvalgt uden modkandidater. 
Henning Langbak afgik udenfor tur. 
Egil Dam, Britt Boholt og Mogens Christiansen blev valgt. 
 
Bestyrelsen har herefter følgende sammensætning: 
Ole Mørk Valsson, Helle Andersen, Britt Boholt, Egil Dam og Mogens Christiansen. 
  
Jf. vedtægternes §11.e. konstituerer bestyrelsen sig selv. 

7. Valg af suppleanter. 
Helen Groth (1.) og Sven Ingerslev (2.) afgik efter tur. Helen Groth ønskede ikke genopstille. 
Sven Ingerslev (2.) blev genvalgt. Nyvalg til Lisbeth Gissel (1.) 

8. Valg af revisorer. 
Hans Olsen og Kjeld Ørum Jensen blev genvalgt uden modkandidater. 

9. Eventuelt. 
Intet at referere.  

10. Afslutning. 
Dirigent og formand takkede for det fine fremmøde.  
 

Svend Haugaard Andersen                     Kjeld Ørum Jensen 
              formand           dirigent 
 
     Arne Østergaard Therkelsen 

referent 


